
 

Juridiska föreningens styrelsemöte 
Tisdag den 6 maj 2025 

 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordförande Vera Dahl. 

1.1. Närvaro 
Ordförande Vera Dahl Närvarande 

Vice ordförande Isak Östman  Närvarande 

Ekonomiansvarig Alice Sandqvist  Närvarande 

Informationsansvarig Lisa Bäcklund Närvarande 

Utbildningsansvarig Victor Holmström  Närvarande 

Vice utbildningsansvarig  Linn Nilsson Närvarande 

Marknadsansvarig Ebba Albecker Frånvarande 

Klubbmästare Alicia Nygren  Närvarande 

Sportmästare Elin Odelberg  Närvarande 

Chefredaktör för de Facto Hugo Sidenhag Närvarande 

1.2. Val av justerare 
Till justerare valdes Victor Holmström och Linn Nilsson. 

1.3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

1.4. Godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från 2025-04-29 godkändes. 
 

2. Rapporter 

2.1. Juristens dag 
Projektansvariga informerade om arbetet inför Juristens dag fortsätter. Marknadsansvariga för 
Juristens dag har nu blivit tillsatt och kommer består av Elin Brander, Anna Bomark, Karin Lif (T2). 
Projektansvariga har arbetat med budgeten och haft möte med ekonomiansvarig inför deadline av 
budgeten kommande vecka. 
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2.2. Generalerna 
Generalerna informerade om arbetet med insparken går framåt. Vårens planering färdigställs under 
veckan. Vi vill även rikta ett stort tack till Saba och Rouge för en trevlig generalsittning i fredags! 

3. Beslutsärenden 

3.1. Beslut om kostnad för UWC innebandy 
Sportmästaren vill ta ett beslut om en kostnad på 1 044 kr avseende UWC innebandy. 
Styrelsen godkände beslutet.  

3.2. Beslut om JURO’s Vinterlovs artikel  
Utbildningsansvarig vill fatta ett beslut om att skriva under JURO's Vinterlovs artikel.  
Styrelsen godkände beslutet.  

3.3. Beslut om Juridiska föreningens policy för samarbeten med icke 
samarbetspartners. 

Ordförande vill ta ett beslut om att införa Juridiska föreningens policy för samarbeten med icke 
samarbetspartners som diskuterades under föregående styrelsemöte. 
Styrelsen godkände beslutet.  

4. Diskussionspunkter 

4.1. JF-önska om medlemskap till Stockholmsresan 
Hej Styrelsen! Tycker ni gör ett toppenjobb och jag har en liten fråga jag önskar svar på. Såg att ni har 
lagt ut lite info om Stockholmsresan vilket jag är intresserad av att anmäla mig till. Vill bara 
dubbelkolla om man behöver vara medlem för att anmäla sig? Jag är nämligen på utbyte denna termin 
och är inte medlem under våren 2025. Jag kommer däremot vara medlem i höst när själva resan äger 
rum. Vet att detta var en fråga tidigare år också och då behövde man bara vara medlem under själva 
resans genomförande. Jag undrar även hur anmälan går till. Kommer det vara genom mail, google 
formulär eller annat? Allt gott och lycka till med det fortsatta styrelsearbetet. 
 
Svar: Tack för din JF-önska! För att anmäla sig till Stockholmsresan, vilket sker under denna 
vårtermin, krävs inget medlemskap. Anmälan sker på Hitract, mer information kommer senare. För att 
få plats på Stockholmsresan krävs medlemskap i JF i höst. Detta för att föreningen anordnar resan för 
våra medlemmar. Under den termin Stockholmsresan sker krävs därför ett aktivt medlemskap precis 
som med alla andra aktiviteter som föreningen anordnar. Det vill säga, får man sedan en plats på resan 
ska man påvisa ett aktivt medlemskap höstterminen 2025.  

4.2. JF-önska om inköp av hattar 
Jag ifrågasätter starkt medlemsnyttan av att köpa in hattar för 11 000 kr 
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Svar: Tack för din JF-önskan! Det har funnits en efterfrågan från medlemmar om bucket hats 
under en längre tid vilket kändes särskilt passande inför valborg och sommaren. Det främsta 
motivet till detta inköp var medlemmarnas intresse och efterfrågan över tid. Flera medlemmar 
har köpt hattarna och givit oss bra respons. Vår uppfattning är att medlemsnyttan 
tillgodosetts. Slutligen tar styrelsen med sig kritiken om medlemsnyttan och kommer fortsatt 
ha det i beaktning i framtiden. 
 

5. Informationspunkter 

5.1. Information om gästföreläsning med Torgny Håstad 
Vice ordförande informerade om att Torgny Håstad kommer och gästföreläser på lunchen klockan 
12-13 onsdag 14 maj. JF bjuder på lunch till de 40 första åhörarna. Mer information finns på 
Instagram. 

5.2. Information om eftersläpp till vårbanketten på Cinco  
Klubbmästaren informerade om att eftersläpp efter vårbanketten 10 maj kommer att äga rum på 
Cinco! Mer information om tider och biljetter finns på instagram och i Facebook-eventet “Vårbankett 
2025 för juriststudenter vid Umeå universitet”. 

5.3. Information om JF-sport Runclub 
Sportmästare informerade om att JF-sport Runclub drar igång idag tisdag den 6 maj kl. 17, inte 
torsdag som det först var tänkt! Vi samlas i lindellhallen och efter löpningen bjuds det på fika i 
JF-rummet. Runclub kommer hädanefter att hållas tisdagar, vid ändringar kommer information att 
läggas ut på Instagram! 

5.4. Information om vårens korpenmatcher 
Sportmästare informerade om att den första korpenmatchen spelas nu på torsdag den 8 maj kl. 21 på 
Sjöfrun i Tomtebo. Är man inte själv med och spelar får man gärna komma och heja på! Alla vårens 
korpenmatcher ligger nu ute på Instagram! 

5.5. Information om anmälan till Länsförsäkringars mingelafton 
Ordförande informerade om att det fortfarande går att anmäla sig till Länsförsäkringars mingelafton. 
Anmälan görs via Hitract. 

5.6. Information om Akavias lunchföreläsning 
Ordförande informerade om att anmälan öppnat till Akavias lunchföreläsning om CV skrivande och 
LinkedIn. Anmälan görs via Hitract. Eventet tycks inte komma upp på Hitract för vissa medlemmar 
och då kan man söka på "CV- och LinkedInföreläsning" för att hitta det. 
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5.7. Information och tack till Vinge för ett inspirerande lunchevent 
Ordförande tackade Vinge för ett inspirerande och trevligt lunchevent där vi fick höra mer om livet 
som jurist på Vinge, speciellt om immaterialrättsgruppen! Och tack till alla medlemmar som var med 
och deltog. 

6. Övriga frågor 

6.1. Vart hittar man JUROS vinterlovsartikel? 
Artikeln finns bifogad under protokollet för dagens möte. 

6.2. Vad innebär och vart är Umeå studentkårs “Shout it out”? 
Den 12 maj klockan 10-15 kommer Umeå Stundentkår hålla en speak up day i Vardagsrummet i 
humanisthuset. Där kommer JF tillsammans med de andra kår sektionerna finnas tillgängliga för 
studenterna att prata och fylla i enkät om utbildningskvaliteten och arbetsmiljön. Priser kommer lottas 
ut till de som fyller i enkäten. 

7. Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet.  
 

 

Vid protokollet, 

Lisa Bäcklund, 
Informationsansvarig och protokollförare 
 
 
___________________________    ___________________________ 
Justerat, Linn Nilsson        Justerat, Victor Holmström 
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